

June 21, 2020

Call to Worship: Luke 15:11-32 ¹¹ Then He said: "A certain man had two sons.

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Grace Mission

Order of Service

Welcome/Announcements		Mr. Kevin Reimer
Praise & Worship/Singing		Choir
Message	(Father, give me)	Pastor Diedrich Harms
Closing Song/Blessing		Choir/Pastor Diedrich Harms

Happy Father's Day!

Activities for the Week of June 21-27

- ❖ Today 1:30pm Youth ages 14 & up meet at MEC to go to Adventure Park in Lubbock, please bring \$25. Anyone under the age of 18 is required to have a signed permission slip.
- ❖ Wednesday 7:30pm Bible Study/ Youth at the Fellowship Hall
- ❖ Thursday 8:00pm Choir Practice
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

Upcoming Events & Announcements

1. Thank you from Henry & Aganetha Neudorf for all the meals, prayers and visits they have received. Let us continue to pray for them.
2. Thank you from John & Nancy Thiessen, for all the meals, prayers & visits that they have received.
3. June 28th at 6:00pm MEC will have communion, all born again believers are welcome.
4. July 1st at 9:00am will be sewing circle, devotions Mrs. Judy Harms.
5. The Ministerial & Admin Team would encourage everyone to be in prayer over the next few weeks for the upcoming membership meeting as we look at the church' pastoral leadership.
6. Gospel Grading Ministry is needing Spanish graders. If you would like to become a grader please call Helen Reimer at (432) 847-7617.
7. SMS is taking applications for High School English, Science, Bible, Tutor teachers, and the Janitor position for the 2020-2021 school year. If you are interested please go by the school office and pick up an application.

Pray For...

1. Praise God for the rain we received this week.
2. John & Helena Loepky's daughter Adira from Dalhart, she had a swimming accident and is in the Amarillo hospital.

Juni 21, 2020

Aufruf zur Anbetung: Lukas 15:11-32 ¹¹ Dan säd hee uk: Een jewessa Maun haud twee Säns.

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht zu Grace Mission

Programm des Gottesdienstes

Willkommen/Bekanntmachungen		Mr. Kevin Reimer
Lob & Anbetung/Gesang		Chor
Botschaft	(Foda, gef me)	Pastor Diedrich Harms
Schlusslied/Segen		Chor/Pastor Diedrich Harms

Frohen Vatertag!

Pläne für diese Woche von Juni 21-27

- ❖ Heute 1:30pm Die Jugendliche ab 14 Jahren bei MEC, um nach Adventure Park in Lubbock zu fahren, bitte bringen Sie \$25 mit. Wer unter 18 Jahre alt ist, muss einen unterschriebenen Erlaubnisschein haben.
- ❖ Mittwoch 7:30pm Bibelstunde/ Jugend beim Gemeinschaftssaal
- ❖ Donnerstag 8:00pm Chor Übung
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Vielen Dank von Henry & Aganetha Neudorf für all die Mahlzeiten, Gebete und Besuch die sie erhalten haben. Lasst uns weiter für sie beten.
2. Vielen Dank von John & Nancy Thiessen für all die Mahlzeiten, Gebete und Besuch die sie erhalten haben.
3. Am 28. Juni um 6:00pm wird MEC das Abendmahl halten, alle wiedergeborenen Gläubigen sind eingeladen.
4. Am 1. Juli um 9:00am wird Nähverein, Andacht mit Frau Judy Harms.
5. Das Ministerial & Admin Team würde alle ermutigen, in den nächsten Wochen für die kommende Mitgliedschaftssitzung zu beten, wenn wir uns die pastorale Leitung der Kirche ansehen.
6. Das Gospel Grading Ministry benötigt spanische Korrektoren. Wenn sie ein Korrektor werden möchten, rufen Sie bitte Helen Reimer unter (432) 847-7617 an.
7. SMS akzeptiert Bewerbungen für High School English, Science, Bible & Tutor Lehrer und auch die Janitor-Position für das Schuljahr 2020-2021. Wenn Sie interessiert sind, gehen Sie bitte zum Schulbüro und holen Sie eine Bewerbung ab.

Betet Für...

1. Preist Gott für den Regen, den wir in der vergangenen Woche erhalten haben.
2. John & Helena Loepky's Tochter Adira aus Dalhart, sie hatte einen Badeunfall und ist im Krankenhaus in Amarillo.

